
Zápis ze schůze Školské rady při Základní škole Prokopa Velikého 

 ze dne 15. 4. 2025, 16:00 hod. 
 

Zákonní zástupci nezletilých žáků: 

pí JUDr. Adriana Vavrušková - přítomna 

pí Ing. Kateřina Ledvinová - omluvena 

pí Jana Sýkorová - přítomna 

 

Pedagogičtí pracovníci: 

pí Mgr. Martina Jirovská - přítomna 

pí Mgr. Lenka Vašatová - přítomna 

pí Mgr. Květoslava Novotná - přítomna 

 

Zástupci zřizovatele: 

pí Lucie Horáčková - omluvena 

pí Jana Kavříková - přítomna 

p. Ing. Petr Nový - omluven 

 

Hosté: 

Mgr. Kateřina Koděrová, ředitelka školy 

 

 Program: 

1.  Zahájení zasedání, přivítání zúčastněných členů ŠR 

2.  Zvolení zapisovatele 

3. Seznámení s hospodařením školy za rok 2024, nový rozpočet na rok 2025 

4. Plánované akce školy, různé, diskuse 

 

1. Přítomné přivítala Adriana Vavrušková, nepřítomní zástupci byli předem řádně omluveni. 

 

2. Zapisovatelkou byla zvolena Adriana Vavrušková. 

 

3. Paní ředitelka informovala zástupce ŠR o výsledcích hospodaření školy za rok 2024 – hospodaření 

bylo s kladným výsledkem ve výši cca 199 tis. Kč (prostředky byly převedeny do rozpočtu na 

následující školní rok). Rozpočet na rok 2025 je ve výši 7 mio od zřizovatele, cca 40 mio od státu 

(platy). 

 

4. V rámci bodu různé informovala paní ředitelka o těchto bodech: 

 

- termíny třídních schůzek a setkání Spolku rodičů 

- proběhne testování České školní inspekce žáků narozených v roce 2009 (jazykové, digitální, 

matematické, přírodovědné znalosti) 

- účast na Kolínských sportovních hrách 



- 30. 5. 2025 den dětí 

- žáci 9. tříd se budou se školou loučit opět na radnici města Kolín 

- o letních prázdninách proběhne rekonstrukce učeben – chemie, fyzika, počítačová učebna 

(investor město Kolín) 

- proběhla rekonstrukce venkovního hřiště 

- proběhly revize tělocvičny (hala BIOS) 

- příspěvek ve výši 50 tis. Kč, který získala škola od města Kolín bude použitý na pořízení 

betonového stolu na ping-pong (rozhodli si o tom žáci, kteří jsou zastoupeni ve školním 

parlamentu) 

- byl zakoupen venkovní altán na pomůcky na venkovní TV 

- od začátku příštího školního roku nebudou již žáci z Ukrajiny na škole v ulici Havlíčkova, ale 

budou se vzdělávat v budovách školy na 3. ZŠ (8. ročník) 

- problémy s vedením kurzu plavání (2. a 3. ročník) přetrvávají – informace budou předány 

zástupcům města, aby problém řešili 

- zástupci rodičů navrhli škole řešit včas problém s osvětlením venkovních prostor před 

budovou a u haly BIOS v zimních měsících – návrh solární lampy s fotobuňkou; škola bude 

řešit se zřizovatelem 

- zástupce rodičů paní Sýkorová poděkovala za školení pro 4. ročník – děti si ho velmi chválily. 

 

Na závěr poděkovala paní Vavrušková členům ŠR za účast na zasedání.  

 

 

 V Kolíně dne 15. 4. 2025 

 

                                              

  Zapsala: Adriana Vavrušková 


